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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:  011-0012/2019-2 
Datum:   10. julij 2019            
 

Z A P I S N I K 
6. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 10. julija 
2019 ob 20. 00 uri v sejni sobi občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova- Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Stanislav Dvanajščak, 
Marko Košir, Ana Oblak, Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan Pograjc, Franc Rejec, Valentin Tominc, 
Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: Ana Malovrh, opr., Borut Dolinar.    

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Lilijana Madjar,  
direktorica regionalne razvojne agencije LUR, Neža Vodušek, zunanja pripravljavka gradiva, Nadja Prosen, 
dopisnica Našega časopisa, Marko Muzlovič, Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Franci Petkovšek in Mateja 
Tavčar, občinska uprava. 

Seja se je pričela ob 20.00 uri. 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem potrditev zapisnika 
5. redne seje. Na posredovani zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil soglasno potrjen. 
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 6. seje Občinskega sveta Občine Dobrova- 
Polhov Gradec : 
 

1. Predlog Odloka o financiranju Krajevnih skupnosti- obravnava in sprejem 
2. Program oskrbe s pitno vodo za obdobje 2019-2022– seznanitev  
3. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 01.01.2019 do 

30.06.2019- seznanitev 
4. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Dobrova – Polhov Gradec 
5. Seznanitev o razpolaganju s presežkom prihodkov nad odhodki zavodov, katerih ustanoviteljica je 

Občina Dobrova-Polhov Gradec 
6. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o 

njihovih učinkih za leto 2018 
7. Informacija o virih in možnostih pridobivanja evropskih sredstev za občinske projekte 
8. Vprašanja in pobude svetnikov 
9. Razno        
 
Župan je predlagal, da se sedma točka dnevnega reda zaradi zunanje poročevalke prestavi pred 
drugo točko dnevnega reda, s predlogom so se člani občinskega sveta strinjali.  
 

      Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
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Ad 1) Predlog Odloka o financiranju Krajevnih skupnosti 
 
Župan Franc Setnikar je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije Ani Oblak. Predsednica SPK 
je predstavila namen 2. obravnave predloga, ki opredeljuje financiranje in dviga standarde delovanja 
krajevnih skupnosti. Svetnike je seznanila o prispelih odzivih krajevnih skupnosti Polhov Gradec, Črni Vrh 
in Šentjošt. KS Dobrova odziva ni podala.  
 
Razprave ni bilo, zato je je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji sklep:   
 
Sklep 43/1/6 
Občinski svet sprejme Odlok o financiranju krajevnih skupnosti v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 7) Informacija o virih in možnostih pridobivanja evropskih sredstev za občinske projekte 
 
Župan je po kratkem uvodu povabil mag. Lilijano Madjar, direktorico regionalne razvojne agencije LUR, k 
predstavitvi vsebine k predlagani točki dnevnega reda. Direktorica RRA LUR je po pozdravu prisotnim 
predstavila možne vire sredstev, zakonitosti pridobivanja ter koriščenja evropskih sredstev ter trende v 
EU.  Predstavitveno gradivo se naknadno objavi tudi v Svetniškem portalu občine.  
V razpravi so sodelovali župan in člani občinskega sveta Stanislav Dvanajščak, Anton Zibelnik, Marjan 
Pograjc in Gregor Čuden.  Po zaključeni razpravi je župan nadaljeval sejo s točko dnevnega reda.  
 
Ad 2)  Program oskrbe s pitno vodo za obdobje 2019-2022  
 
Župan je člane občinskega sveta seznanil z razlogi za pripravo Programa, ki ga je obravnaval tudi Odbor za 
komunalo. Franci Petkovšek, vodja režijskega obrata je podrobneje predstavil Poročilo ter določena pravila, 
ki se jih upravljavec vodovodnih sistemov mora držati.  
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 44/2/6 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec se seznani in potrjuje vsebino Programa oskrbe s pitno vodo 
v Občini Dobrova-Polhov Gradec za obdobje 2019-2022. 
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 3) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od   
          01.01.2019 do 30.06.2019 
 
Župan je prisotnim predstavil grob povzetek iz celotnega gradiva polletne realizacije občinskega proračuna. 
Razprave ni bilo, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 45/3/6 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec se seznani s Polletnim poročilom o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2019. 
 
Za je glasovalo 14 članov občinskega sveta.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Predlog Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Dobrova –    
          Polhov Gradec 
 
Franc Setnikar je podal uvodno besedo ter izpostavil glavne razloge za povišanje cene vrtcev. K besedi je 
povabil Ano Zorc, predsednico odbora za družbene dejavnosti, ki je v nadaljevanju podrobneje predstavila 
vsebino obravnavane točke, z izvedenimi analizami Odbora.   
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V razpravi sta sodelovala člana občinskega sveta Marko Košir in Marjan Pograjc. PO zaključeni razpravi je 
župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
Sklep 46/4/6 
Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Dobrova – Polhov 
Gradec v predlaganem besedilu.  
 
Za je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 5) Seznanitev o razpolaganju s presežkom prihodkov nad odhodki zavodov, katerih  
          ustanoviteljica je Občina Dobrova-Polhov Gradec 
 
Franc Setnikar je predstavil bistven del vsebine gradiva ter člane sveta seznanil z načinom razpolaganja z 
nastalim presežkom prihodkov nad odhodki osnovnih šol in polhograjske graščine, s podatki iz gradiva, ki 
so ga člani OS prejeli z gradivom za sejo.  
V razpravi sta sodelovala Gregor Čuden in Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi je župan predlagal 
občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 47/5/6 
Občinski svet se seznani z razpolaganjem presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnih zavodov 
OŠ Dobrova, OŠ Polhov Gradec in JZ Polhograjska graščina. 
 
Za je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 6) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega    
          koncepta in o njihovih učinkih za leto 2018 
 
Župan je povedal, da mora občina enkrat letno poročati pristojnemu ministrstvu o izvajanju lokalnega 
energetskega koncepta ter o obveznostih izdelave tovrstnih Poročil občine.  Po predstavitvi vsebine razprave 
ni bilo, zato je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 48/6/6 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz 
akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2018. 
 
Za je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 8) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude:  
 

 
 
Predsedujoči seje je odgovoril pa je na vprašanje Gregorja Čudna v zvezi z informacijami o potencialnem 
investitorju za gradnjo doma za ostarele. Župan je povedal, da je v Polhovem Gradcu že obstoječa lokacija, 
zazidljiva, namenjena za gradnjo doma za starejše občane in da se potencialni investitorji  obrnejo na 
občino z namenom pridobiti vse potrebne informacije o možnostih gradnje.  
Na vprašanje Stanislava Dvanajščaka je odgovoril, da je razpis za izbiro izvajalca uspel, pa je po njegovih 
podatkih predviden podpis pogodbe z izvajalcem in nadaljevanje del predvidoma konec avgusta. Pri Centu 
EA pa se spremljajoče z namero gradnje na DRSI izdeluje projektna naloga za obvozno cesto, razpis za 
projektiranje pa je v pripravi. 

Čuden Gregor Gradnja doma za ostarele v PG? 

Dvanajščak Stanislav
Kdaj bo izveden razpis za nadaljevanje rekonstukcije državne ceste in kdaj pričetek gradnje? Kako poteka postopek za gradnjo Centra 
Emila Adamiča? 

Pograjc Marjan Gradnja Pločnika Dobrova- zahod? Prošnja za nadaljevanje asfaltiranja ceste Pot čez Horjulko.

Marko Košir Gradnja doma za ostarele- podrobnejše informacije?  
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Na vprašanje Marjana Pograjca je povedal, da je projekt za nadaljevanje gradnje pločnika v pregledu in 
usklajevanju. Res je, da je projekt v načrtu že od leta 2012, saj so bila že takrat v proračunu sredstva 
zagotovljena, vendar KS Dobrova ni pridobila soglasij lastnikov zemljišč, na katera bo pločnik posegal, 
čeprav je to zatrjevala. Sredstva so se nato porabila za gradnjo pločnika v Razorih.  Bila je naročena 
geodetska izmera lokalne ceste v delu, kjer je predvidena gradnja pločnika. Nadaljevanje gradnje je 
predvideno v skladu s proračunskimi možnostmi in izvedljivostjo projekta. Pograjc Marjan je opozoril tudi 
na problematiko na delu ceste- nadaljevanju Poti čez Horjulko ter na problem koz, ki uničujejo območje v 
neposredni bližini ceste. Župan je povedal, da problematiko pozna, gre za predel s črnimi gradnjami in 
nesoglasji med lastniki zemljišč, ki ne želijo podpisati geodetskih izmer, niti ne urediti zatečenih dostopov 
s služnostnimi pravicami.  Na vprašanje Marka Koširja v zvezi z podatki o predvideni gradnji doma za 
ostarele je župan povedal, da je bila v lanskem letu podeljena s strani države le ena koncesija. Za 
investitorje zasebna gradnja doma ni zanimiva. Zemljišče za gradnjo je predvideno v Polhovem Gradcu, na 
robu kulturnega območja pri graščini, cca. 6000 m2, lastniki zemljišča so z namero seznanjeni, pripravljeni 
so potencialnemu investitorju zemljišče tudi prodati.  
 
Ad 9) Razno 
 
Franc Setnikar je člane občinskega sveta seznanil z odstopom Marjana Pograjca z mesta predsednika in 
člana sveta Krajevne skupnosti Dobrova.  
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, zato je 
župan ob 21. 50 uri sejo končal ter vsem zaželel lep dopust.  
 
 
Zapisnik pripravila: 
Mateja Tavčar, 
direktorica občinske uprave   
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


